
Referat af bestyrelsesmøde den 11. august 2018 hos Bent. 

 

 

Til stede: Ove, Bent, Marianne og Steffen. Fraværende: John. 

 

 

Ad.1 Loggen siden sidste møde.  

Loggen gennemgået for sager.  

Der er lavet en personaledataforordning, som er lagt på hjemmesiden. 

Høring fra kommunen: Drejer sig om etablering af ridecenter, hvor 3 parceller på Mosedalen kan blive 

berørt. Ejerne bliver orienterede via mail eller brev.  

 

Ad.2 Regnskabet.  

Alle har indbetalt kontingent, men der er problemer med enkelte, der ikke vil betale gebyr, som er pålagt 

dem i forbindelse med for sen indbetaling af kontingent sidste år.  

Der arbejdes fortsat med sagen, da det er bestyrelsens opfattelse, at gebyret skal indbetales.  

 

Ad.3 Vedligeholdelse af grønne områder. 

- Blomsterkasser forventes færdige til efteråret, produktionen er forsinket på grund af sygdom.  

- Der undersøges muligheder for produktion af skilte til kasserne, og der skal tages stilling til skiltetekst. 

- Vedrørende renovering af Fruekildevej bliver der sået græs på det ryddede areal til efteråret, og 

beskæring justeres. Rydning af det resterende areal forventes at finde sted i 2019. 

- Brønd ved Mosedalen afventer. 

- Fældning af piletræer i Mosedalen udføres af Marc Vinnergård til efteråret.  

 

Ad.4 Vedligeholdelse af veje.  

Ved markvandringen bedømmes vejenes tilstand som rimelige. Dog er der et enkelt sted, hvor store biler 

slider spor ved svingning, muligvis på grund af for høj fart.  

 

Ad.5 Indkomne forslag.  

Der er ingen indkomne forslag, hverken fra medlemmer eller bestyrelse.  

 

Ad.6 Eventuelt.  

Intet under dette punkt. 

 

 

Referent Steffen. 


